
 

MAGYAR VITORLÁS SZÖVETSÉG ELNÖKSÉGI ÜLÉS 
JEGYZŐKÖNYV 

Helyszín: Helyszín: Magyar Vitorlás Szövetség 2040 Budaörs, Liget u. 3/2. 
Időpont: Időpont: 2023. szeptember 5. 17:00 

 

Jelen vannak: 

Elnökségi tagok: 
Haranghy Csaba elnök 
Böröcz István 
Juhász Miklós 
Lábady Balázs 
Lukáts Ákos 
Rutai István 
Siklósi Máté  
Sükösd Balázs 
dr. Ugron Gáspár Gábor 
 
Jelen vannak még: 
Holczhauser András 
Bokros Orsolya 
Kerényi Csaba 
Szépvölgyi István 
Wonke Péter 
dr. Borók György 

 

Haranghy Csaba üdvözli az elnökség tagjait és megállapítja, hogy az ülés határozatképes. 
Kérdezi az elnökség tagjait, hogy kíván-e valaki reagálni a megküldött napirendi pontokra? 
A napirendi pontokat az MVSZ elnöksége elfogadta.  



1. Jegyzőkönyv elfogadása 

Az MVSZ elnöksége előzetesen megismerte az előző elnökségi ülés jegyzőkönyvét. 

Határozat: 

Az MVSZ elnöksége a 2023.07.28-i elnökségi ülés jegyzőkönyvét elfogadja. 

Név 
T21/2023(09.05.) 

igen nem tartózkodik 
Haranghy Csaba x   

Böröcz István x   
Lábady Balázs x   
Lukáts Ákos x   

Juhász Miklós x   
Rutai István x   
Siklósi Máté x   

Sükösd Balázs - - - 
dr. Ugron Gáspár - - - 

 

2. Tájékoztatás – Elnöki beszámoló 

Haranghy Csaba kérdezi az elnökség tagjait, kíván-e valaki reagálni a megküldött írásbeli beszámolóra? 

Siklósi Máté megjegyzi, hogy az osztályszövetségek problémái nem jelennek meg az elnökségi 
tagoknál. Szeretné, ha több háttérinformáció lenne. Maga is sokat foglalkozott az 
osztályszövetségekkel. Kéri, hogy az elnökhöz eljutott problémákat, megkereséseket ismertesse az 
elnök úr az elnökséggel is. Szerencsétlen időpontválasztásnak tartja a szeptember 1-jei olimpikonok 
köszöntését. 

Haranghy Csaba megköszöni az észrevételt. Jogtechnikát illetően is eltérnek az osztályszövetségek. Ez 
egy őszi feladat kell, hogy legyen. Adminisztratív „csekket” is szeretne, a VSB-től is szeretne információt 
kérni a következő ülésre. 

Rutai István elmondja, hogy sokat beszélgetnek arról, hogy milyen az osztályszövetségek 
viszonyrendszere és mik a VSB feladatai. Szeretne evvel kapcsolatban a szövetségi kapitányokkal is 
beszélni. Ez a kishajósokra vonatkozik. A jövő évi versenysporttámogatásról is beszélniük kell. 

Haranghy Csaba elmondja, erről kell majd egy képet kapni és ősszel kell erre visszatérniük. 

Siklósi Máté elmondja, hogy az osztályszövetségek SZMSZ-ét is meg kell vizsgálni. 

Böröcz István hozzászólásában elmondja, hogy nagyon nem jó, hogy az osztályszövetségek helyzete 
nincs rendezve. Nem jó, hogy egy klub osztályszövetség néven szerepel, esetleg még versenyt is 
rendez. Az egy klub. Ez felemás joghelyzet, amit tisztázni kell. 

Juhász Miklós szerint az osztályszövetségek lelkesen csinálnak feladatokat, de olyan döntési jogkörük 
van, hogy belefutnak konfliktusokba. Érdekkonfliktusba, ami valódi probléma. Az elnökségnek elveket 
kell lefektetnie. Ő is a szövetségi kapitányokhoz vinné a kérdést. 

Rutai István kéri Böröcz Istvánt, hogy a 4 évvel ezelőtti javaslatát, anyagát terjessze az elnökség elé. 

Siklósi Máté megjegyzi, hogy reaktívnak kell lennie a kommunikációnak. 



Haranghy Csaba elmondja az időponttal kapcsolatban, hogy nehéz volt olyat találni, ami mindenkinek 
megfelelt, az volt az egyik fontos szempont, hogy a fogadás után ne széledjenek szét az emberek. 
Szerinte jól sikerült az olimpikonok köszöntése. 

Holczhauser András elmondja, hogy ez volt az az időpont, ami a sportolóknak megfelelő volt. 

Siklósi Máté érti az okokat, egy fórumon lehetett volna kezelni a kritikus véleményeket. Fontos, hogy 
legyen az MVSZ-nek feszültségoldásra kész kommunikációja. 

Ugron Gáspár hozzáteszi, hogy ha az MVSZ belső kommunikációja nem hatékony, addig a külső sem 
lesz jó. 

Határozat: 

Az MVSZ elnöksége Haranghy Csaba elnöki beszámolóját elfogadta. 

 

Név 
T22/2023(09.05.) 

igen nem tartózkodik 
Haranghy Csaba x   

Böröcz István x   
Lábady Balázs x   
Lukáts Ákos x   

Juhász Miklós x   
Rutai István x   
Siklósi Máté x   

Sükösd Balázs x   
dr. Ugron Gáspár x   

 

3. Tájékoztatás - Főtitkári beszámoló 

Holczhauser András a megküldött anyagot kiegészíti az azóta tudomására jutott információkkal. 

WS AGM szervezéstől visszalépés: a WS board támogatta a pesti helyszínt, de az MVSZ nem tudott 
állami támogatást szerezni ezért visszalép a szövetség a rendezéstől. 

Fertő tavi Vitorlás Szövetség helyzete, kérése (busz, motoros). A szövetség minden szerződését 
felmondta, minden munkatársát elengedte, ellehetetlenült a helyzetük, az ismert okok miatt nem 
tudnak vízre menni. Az MVA-tól bérelt motorosokat és kisbuszokat szeretnék megtartani, hogyha 
vízhez jutnak, akkor, könnyebb legyen az elindulás. Az edzőt elengedték, a gyerekek átigazoltak. 

Szépvölgyi István kérdezi, ha ők tönkrementek, hogyan fogják fizeni ezeknek az eszközöknek a bérleti 
díját? 

Böröcz István elmondja, hogy az FVSZ nem szűnt meg, vissza fognak jutni a vízhez. Az MVSZ-nek át kell 
gondolnia, hogy mivel tudja őket segíteni? A gyerekek maradjanak meg soproni színekben. Nagyon jó 
eredményeket értek el, át kell hidalni ezt az időszakot. Az eszközök a gyerekeket szolgálják. 

Szépvölgyi István kéri, hogy legyenek az eszközök használatban. 

Rutai István is kéri, hogy találjanak áthidaló megoldást. 

Ugron Gáspár elmondja, hogy segítségül kettős tagságot csinált. 



Az elnökség egyetért abban, hogy mindenben segítik a Fertő taviakat. 

EUROSAF training center a márciusi közgyűlési riportban foglalt Murcia-i edzőtábor megnyitotta kapuit 
a EUROSAF tagok előtt. Erről tájékoztatják a tagszervezeteket is. 

Balaton-díjra idén egyeztetve Bóka Istvánnal a BFT elnökével nem jelölt az MVSZ senkit. 

Érdi Márit jelölni fogják az Év Sportolója díjra. Segítsék a sportújságírók munkáját! 

Határozat: 

Az MVSZ elnöksége a főtitkári beszámolót elfogadta. 

Határidő: azonnali 

Felelős: Holczhauser András 

 
 

Név 
T23/2023(09.05.) 

igen nem tartózkodik 
Haranghy Csaba x   

Böröcz István x   
Lábady Balázs x   
Lukáts Ákos x   

Juhász Miklós x   
Rutai István x   
Siklósi Máté x   

Sükösd Balázs x   
dr. Ugron Gáspár x   

 

Haranghy Csaba az ülés közben ügyrendi javaslattal él, új napirendi pont felvételét javasolja a 10-es 
napirendi pontot. Az elnökség egyhangúlag elfogadja az új napirendi pont felvételét, a Versenynaptár-
módosítást. 

4. Tájékoztatás – Olimpiai beszámoló 

Holczhauser András tájékoztatja az elnökséget, hogy a kiküldött anyagon kívül e hét csütörtökön a 
MOB-bal és a szövetségi kapitányokkal Teams egyeztetés lesz a logisztikával és a támogatásokkal 
kapcsolatban.  

Sükösd Balázs szeretné látni a mérföldköveket, ha meglesznek. Logisztika, konténer. Ezt hiányolja a 
beszámolóból. Kérdezi, hogy ki egyeztet ezzel kapcsolatban a sportolókkal? 

Holczhauser András válaszában elmondja, hogy a MOB-bal egyeztetnek. Az MVSZ végrehajtja. Az 
olimpiai konténer kiszállítása június 15-20. között lesz. Érdi Mári megtalálta már a szállását május 15-
től augusztus 21-ig. A szállás felét előre kell kifizetni. Vadnai-testvérek szállását is előre kell fizetni. Az 
előző 2 olimpiához képest napi belépő volt, jövőre változás lesz, de a MOB még nem tud róla. Fontos, 
hogy 4-5 fő be tudjon menni a kikötőbe. Az októberi ülésre már pontos tervet szeretnének behozni az 
elnökség elé. 

Ugron Gáspár is kéri a konkrét dolgokat, szeretne büdzsé tervet látni, hogyan tartják a számokat. 



Böröcz István fontosnak tartja, hogy a két szövetségi kapitány bére mindenképpen legyen betervezve 
a jövő évi költségvetésbe. 

Rutai István szerint ez természetes, ez fontos üzenet. 

Haranghy Csaba elmondja, hogy a szövetségi kapitányok feladata a további olimpiákra való kitekintés 
is. A helyszínekről az adatgyűjtést az edzők végzik. Kéri a VSB és a klubok partnerségét. Az nem baj, ha 
a hajóbeállítási adatokat a versenyciklus lezárásáig végéig titkolja egy csapat. Utána tegye be a 
közösbe. 

Sükösd Balázs elmondja, hogy adatbázis készül majd. 

Elkészült a kisbusz forgalmi engedélye. 

Az MVSZ elnöksége az olimpiai felkészülésről szóló beszámolót elfogadta. 

Lábady Balázs javasolja, hogy a határozatban legyen benne, hogy gratulál az elnökség a versenyzőknek 
és a segítőknek. 

Határozat: 

Az MVSZ elnöksége az olimpiai felkészülésről szóló beszámolót elfogadta. Egyúttal kifejezte örömét a 
tervezett két olimpiai kvóta megszerzéséért és gratulál az ebben részes versenyzőknek Érdi Máriának, 
Vadnai Jonatánnak és Vadnai Benjáminnak. Külön köszönetét fejezi a sikerben részes edzőknek és 
minden stábtagnak, valamint családjaiknak. 

Név 
T24/2023(09.05.) 

igen nem tartózkodik 
Haranghy Csaba x   

Böröcz István x   
Lábady Balázs x   
Lukáts Ákos x   

Juhász Miklós x   
Rutai István x   
Siklósi Máté x   

Sükösd Balázs x   
dr. Ugron Gáspár x   

 

5. Tájékoztatás – Kontrolling beszámoló  

Holczhauser András elmondja, hogy a cash flow helyzete stabil az elnökségnek. Az írott anyagon kívül 
nincs szóbeli kiegészítése a főtitkárnak. 

Lábady Balázs kérdezi, hogy miért van 2 telephely? A budaörsi 20 milliós költségű, a balatonfüredi 4 
millió forint. Érdemes lenne felszámolni a nagyobb költségű telephelyet. 

Holczhauser András elmondja, hogy Budaörsön dolgozik a titkárság fele, ez a pénz a teljes költséget 
jelenti a bérleti díjjal együtt. A terv az, hogy online fognak dolgozni lehetőség szerint, de ez most még 
nem valósítható meg. 

Határozat: 

Az MVSZ elnöksége a kontrolling beszámolót elfogadta az elhangzottak figyelembevételével. 



Határidő: azonnali 

Felelős: főtitkár 

 

Név 
T5/2023(09.05.) 

igen nem tartózkodik 
Haranghy Csaba x   

Böröcz István x   
Lábady Balázs x   
Lukáts Ákos x   

Juhász Miklós x   
Rutai István x   
Siklósi Máté x   

Sükösd Balázs x   
dr. Ugron Gáspár x   

 

6. Nagyhajós Országos Bajnokság beszámoló 

Holczhauser András elmondja, hogy a költségtervhez képest két jelentősebb eltérés volt, a HH pólók 
megvásárlása, illetve az eseményre lényegesen többen jöttek el, ezért volt egy második körös rendelés 
is. A verseny jól sikerült, a versenyzői kvalitásokat figyelembe véve jó tapasztalás volt. 

A főtitkár javasolja, hogy a következő elnökségi ülésen beszéljék át a YS Trophy versenysorozatot. 

Határozat: 

Az MVSZ elnöksége elfogadja a Nagyhajós Országos Bajnokság szakmai és pénzügyi beszámolóját. 

Felelős: Holczhauser András 

Határidő: azonnal 

Név 
107/2023(09.05.) 

igen nem tartózkodik 
Haranghy Csaba x   

Böröcz István x   
Lábady Balázs x   
Lukáts Ákos x   

Juhász Miklós x   
Rutai István x   
Siklósi Máté x   

Sükösd Balázs x   
dr. Ugron Gáspár x   

 

7. Solar Boat Challenge beszámoló 

A főtitkár megküldte az elnökség tagjainak az írásbeli beszámolót. Jól sikerült az első verseny. 

Határozat: 



Az MVSZ elnöksége a 2023. évi Solar Boat Challenge-ről készített beszámolót elfogadta. 

Felelős: Holczhauser András 

Határidő: azonnal 

 

Név 
108/2023(09.05.) 

igen nem tartózkodik 
Haranghy Csaba x   

Böröcz István x   
Lábady Balázs x   
Lukáts Ákos x   

Juhász Miklós x   
Rutai István x   
Siklósi Máté x   

Sükösd Balázs x   
dr. Ugron Gáspár x   

  



8. Az MVSZ és Magyar Sí Szövetség együttműködése 

Haranghy Csaba és Holczhauser András tájékoztatja az elnökséget, hogy a tavasz folyamán egyeztettek 
a Sí Szövetség elnökével, a két sportágnak előnyös lehet a közös együttműködés. Jelentősek az 
átfedések a két sportág között. Előkészítettek egy megállapodás-tervezetet. 

Határozat: 

Az MVSZ elnöksége támogatja a Magyar Vitorlás Szövetség és Magyar Sí Szövetség együttműködési 
megállapodásának aláírását. 

Felelős: Holczhauser András 

Határidő: azonnal 

 

Név 
109/2023(09.05.) 

igen nem tartózkodik 
Haranghy Csaba x   

Böröcz István x   
Lábady Balázs x   
Lukáts Ákos x   

Juhász Miklós x   
Rutai István x   
Siklósi Máté x   

Sükösd Balázs x   
dr. Ugron Gáspár x   

 

9. MVA úszóponton pályázat 

Szépvölgyi István a kiküldött írásbeli anyag mellett tájékoztatja az elnökség tagjait, hogy a Magyar 
Vitorlás Akadémia NKft. tulajdonában lévő Kishajós vízreszálló rendszer (úszóponton) eszköz 
elemeinek bérleti jogának tárgyában kiírt pályázatok benyújtási határideje 2023. augusztus 14-én 
lejárt. A felhívásra összesen négy tagszervezet nyújtott be érvényes pályázatot, az egyik tagszervezet 
esetében hiánypótlásra került sor, melyet sikeresen teljesített a pályázó. A pályázatok négy eszközre, 
2db sólya és 2db úszóponton bérleti jogára érkeztek be. A szakmai programot figyelembe véve a két 
ponton és kitámasztó-elem eszközökre érkezett pályázat eredményesen kihirdethető, az eszközök a 
TVSK, valamint a Révfülöpi Vízi Sportegyesület részére bérbeadhatóak. A két darab sólya eszközre 
három igény érkezett két tagszervezettől, javasoljuk az egyiket a csopaki Kereked Vitorlás Klub, a 
másikat a Balatonmáriafürdői Vízisport Egyesület részére bérleti jogviszonyba helyezni. A fennmaradó 
két ponton kitámasztó elemekkel újra pályáztatható a tagszervezetek között egy újabb kiírással, 
ugyanakkor, ha ezek is (mint a megtartott további három darab ponton elem) hasznosíthatóak a 
Kékszalag PORT központban, főként, ha a vitorlásturizmust, valamint a kishajós megállási 
lehetőségeket bővítik, megfontolandó saját fenntartásban (BVSZK – MVA – MVSZ) hasznosítani. 

 

Határozat: 

A Magyar Vitorlás Szövetség elnöksége a „Kishajós vízreszálló rendszer (úszóponton)” eszköz 
elemeinek bérleti jogára beérkezett pályázatok tartalmát megismerte. A beérkezett pályázatok alapján 



utasítja a Magyar Vitorlás Akadémia Nonprofit Kft. ügyvezetőjét, hogy a pályázat eredményét hirdesse 
ki, a bérleti jogviszonyok megkötéséről, valamint az eszközök szállításáról gondoskodjon az alábbiak 
szerint: 

- 1 ponton elem kitámasztó bejáróval – Révfülöpi Vízi Sportegyesület 

- 1 ponton elem kitámasztó bejáróval – TVSK (alsóörsi telephely) 

- 1 sólya – Balatonmáriafürdői Vízisport Egyesület 

- 1 sólya – Kereked Vitorlás Klub 

A Magyar Vitorlás Szövetség elnöksége egyetért azon javaslattal, hogy a fennmaradt elemek a 
Kékszalag PORT központban kerüljenek hasznosításra a vitorlásturizmus, valamint a kishajós megállási 
lehetőségek bővítésének érdekében. 

Felelős: Holczhauser András 

Határidő: azonnal 

 

Név 
110/2023(09.05.) 

igen nem tartózkodik 
Haranghy Csaba x   

Böröcz István x   
Lábady Balázs x   
Lukáts Ákos x   

Juhász Miklós x   
Rutai István x   
Siklósi Máté x   

Sükösd Balázs x   
dr. Ugron Gáspár x   

 

10. Versenynaptármódosítás 

A Lukáts Ákos elnökségi tag tájékoztatja az elnökséget a beérkezett kérelemről. A Velencei tavon nincs 
elég víz az Építők Kupa megrendezéséhez. 

111/2023(09.05.) 

Határozat: 

Az MVSZ elnöksége támogatja, hogy az Építők Kupa időpontja, helyszíne és társrendezője módosításra 
kerüljön a versenynaptárban, tekintettel a Velencei-tavon kialakult vízállás miatt, mely ellehetetleníti 
a verseny megrendezését az eredeti tervek szerint. Utasítja a titkárságot a versenynaptár 
módosítására! 

Felelős: Holczhauser András 

Határidő: Azonnal 

Név 111/2023(09.05.) 



igen nem tartózkodik 
Haranghy Csaba x   

Böröcz István x   
Lábady Balázs x   
Lukáts Ákos x   

Juhász Miklós x   
Rutai István x   
Siklósi Máté x   

Sükösd Balázs x   
dr. Ugron Gáspár x   

 

Határozat: 

Az MVSZ elnöksége támogatja, a J24 osztály a májusban sikertelenül megrendezett országos 
bajnokságának megismétlését az MVM SE szervezésében október 6-10. között. Utasítja a titkárságot a 
versenynaptár módosítására! 

Felelős: Holczhauser András 

Határidő: Azonnal 

 

Név 
112/2023(09.05.) 

igen nem tartózkodik 
Haranghy Csaba x   

Böröcz István x   
Lábady Balázs x   
Lukáts Ákos x   

Juhász Miklós x   
Rutai István x   
Siklósi Máté x   

Sükösd Balázs x   
dr. Ugron Gáspár x   

 

Az elnökségi ülés vége: 19:43 

Jegyzőkönyvet készítette: Bokros Orsolya 

Jóváhagyta: Holczhauser András 


